



**PAM** Holidays  
Embrace Your Travel

Vivaldi Park – Winter  
—  —  
Family

# Sono Hotels & Resorts: Vivaldi Park 5 Days 4 Nights Package 百玩地公園 5 日 4 夜套票

**\$8,290+**  
Travel Period: 01Dec'19-29Feb'20

### 行程特色:

- ❖ 4 人小組行程
- ❖ 包車往返各區景點
- ❖ 2 天自由滑雪時間



### Basic Information:

Season:	春天(3-5 月): 溫暖 / 夏天 (6-8 月): 炎熱 / 秋天(9-11 月): 清涼 / 冬天 (12-2 月): 嚴寒
氣候:	Spring (Mar-May): Warm / Summer (Jun-Aug): Hot / Autumn (Sep-Nov): Cool / Winter (Dec-Feb): Cold
Time Difference:	+ 1 hour
時差:	比香港快 1 小時
Flight Duration:	Approx. 3 hours 40 minutes
航班飛行時間:	約 3 小時 40 分鐘
Visa:	Visa free for HKSAR holder
簽證:	香港特區護照持有人毋須簽證



Snow Tubing / Snow Rafting



Snow Light Street

## Flight Information:

Frequency 班次	Flight 航班	From 由 / To 至	Dep 起飛 / Arr 到達
Daily	CX412	Hong Kong 香港 / Seoul 首爾	0055 / 0530
	CX419	Seoul 首爾 / Hong Kong 香港	1950 / 2250

\*Flight schedules are subject to change without prior notice.

\*High season surcharge should be applied. Please contact us for more details.

## Package Price:

Package Plan 套票類別	Price per person 每位收費
Min. 4 persons travel together (Share Fourth) // 最少 4 人同行 (四人佔一房)	<b>\$8,290+</b>

## Recommend Itinerary:

天數	建議行程/景點	早	午	晚	住宿
Day 1	香港 > 首爾仁川機場 > 單程接送前往大明滑雪度假村 > 途經活動: 有機農場採摘體驗 > 平昌冰釣 > 南怡島 > 租用滑雪用品 > 抵達 Sono Belle Vivaldi Park	航機上	自理	自理	連續 3 晚入住 <a href="#">Sono Belle Vivaldi Park</a> Room Type: ROH (Family Type)
Day 2	Sono Belle Vivaldi Park: 和教練見面 > 自由滑雪時間 晚間時段可參與冰雪樂園 (Snowyland) 體驗	酒店	自理	自理	
Day 3	Sono Belle Vivaldi Park: 和教練見面 > 自由滑雪時間 下午時段可參與室內水上樂園 (Ocean World - Indoor Zone) 體驗	酒店	自理	自理	
Day 4	草泥馬公園 > 午餐 > 首爾塔 > 明洞 - 自由活動 > 晚餐 > Sono Calm Goyang	酒店	自理	自理	入住 1 晚 <a href="#">Sono Calm Goyang</a>
Day 5	景福宮 + 國立民俗博物館 > 北村韓屋村 > 午餐 > 弘大 - 自由活動 > 首爾仁川機場 > 香港	酒店	自理	航機上	

\*Itinerary is subject to change without prior notice. // \*High season surcharge should be applied. Please contact us for more details.

\*Sono Belle Vivaldi Park - Room Type (Share Fourth): ROH - (Family Type) Pine Wing Family, Ondol **NO BED**, Maple Wing Family, Oak Wing Family.

\*Sono Calm Goyang - Room Type (Share Twin): ROH - Standard Superior Room (Double bed).

### Package Prices Include:

- \* Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Seoul by Cathay Pacific.
- \* Hotel accommodation & meals as mentioned.
- \* Entrance fee as per the sightseeing tours.
- \* English local guide & Korean driver (Include tips for local guide and driver).
- \* 0.15% TIC Levy.

### 以上價格包括:

- \* 國泰航空來回香港至首爾經濟客位機票。
- \* 行程提及之酒店住宿及膳食。
- \* 行程內之景點入場費。
- \* 當地英語導遊及韓籍司機 (包括導遊及司機小費)。
- \* 0.15% 旅遊業議會印花稅。

### Remarks:

- \* Above fares are based on Hong Kong dollars.
- \* Booking: By PAM Holidays.
- \* Tour must be completed on / before 29Feb20 (except specified).
- \* Price quoted does not include Tour Escort from Hong Kong.
- \* Minimum 4 passengers (paying adult prices) & all passengers MUST travel and check-in together on the same outbound and inbound flights.
- \* All the above rate is person and valid on CX operating flights only.
- \* For child fare, please check with us.
- \* Hotel rates and conditions are subject to change for non-consecutive stay.
- \* All rates are subject to weekend and high season fair period surcharge.
- \* Please make sure there are at least 6 months validity for all travel documents or visa.
- \* No amendment, cancellation and refund are allowed once documents are issued.
- \* Prices exclude any applicable taxes, surcharges & visa fee.
- \* Full payment must be received within 3 days upon confirmation. Otherwise booking will be cancelled automatically.
- \* Full payment must be collected if the reservation made within 60 days.
- \* The sequence of the tour, hotel accommodations and sites arrangement may be amended due to circumstances.
- \* Prices are subject to change without prior notice due to exchange rate fluctuation, fuel prices and/or unforeseen circumstances.
- \* Information and images are for reference only.

### 備註:

- \* 以上價格全以港幣結算。
- \* 訂位代號: 由 PAM Holidays 代訂。
- \* 行程必須於 2020 年 02 月 29 日或之前完成。(特別註明除外)。
- \* 不包括香港領隊。
- \* 最少四人(支付成人價錢)同行, 所有同行客人之行程、航班必須相同, 並必須於去程及回程時一同辦理登機手續。
- \* 以上價錢每人計及只適用於 CX 營運航班。
- \* 小童收費可向我們查詢。
- \* 不連續入住的住宿預訂, 酒店價目及條款或會有所調整及變動。
- \* 以上價格於週末及旺季期間需繳付額外附加費。
- \* 請持有效簽證及最少六個月以上有效期之護照入境。
- \* 機票及酒店套票發出後, 將不接受更改, 取消及退款。
- \* 以上價格不包括所有有關稅項、附加費及簽證費用。
- \* 航班或酒店作實後 3 天內須繳付全部費用, 否則自動取消。
- \* 如預定 60 天內出發之套票, 必須先收取套票全費, 方進行預定。
- \* 行程次序安排、酒店住宿及景點安排或會依據當地情況作更改。
- \* 由於匯率波動, 燃料價格和/或不可預見的情況, 價格如有變更, 恕不另行通知。
- \* 資料及圖片僅供參考。